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Dette kan ikke Norge
være bekjent av!
Torsdag møttes ansatte med
tilrettelagt jobb og folkevalg-
te foran Stortinget til frokost.
Politikerne flkk høre kravet
fta ASVL (arbeidsgiverfo'
reningen for vekst og attfø-
ringsbedrifter): Minsl 2.000
nye tihettelagte jobber i inne-
værende stortingsperiode.

Blant en av gruppene som
kan nytte av slike iLrlreidsplas-
ser, Icttere utviklingshemme-
{le, er arbeidsledighete-n sky-
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1) Du har meldt fl]tting fra
kommunen og gårilsbruk
189/7. Hva er:årsaken ti1 dette?

Det er en direkte konse-
kve[s av Kvinesdal Kom-
munestyre sitt knappe fler-
tallsvedtak for å si ja til
Buheii Vindkraftverk.

Denne beslutningen har
NVE og OED brukt for det
den er veralt i deres innstillin-
ger videre i saken.

I Åseral stoppei oED en
lignende sak på grum av
den samlede påvirkning av
kraftutbygghger i området,
i Kvinesdal kommune synes
det derimot som at det ikke
cr grcnscr fOr hva man skal
tåle av helastninger av kraft-
utbygginger. Selv om de sam-
lede belastnhgene langt over.

Tilrettelagt jobb

høy. Mens arbeidsledigheten
i Norge er på rundt 4 prosent,
står hele 67 prosent av perso-
ner med lettere utviklings-
hemning uten verken jobb el-
ler dagtilbud" Dette kan lkke
Norge vzere bekjent avl

Nå må poliiikerne rette
opp en stor skjevhet som har
oppstått over tid på grum av
manglende bevilgninger. Det
lrengs et krafttak for å ]øfte
varig tilrettelagt arbeid: Det

bety'r mye for mennesker å si
at ale har en j obb å gå til- Dette
er også mennesker som i aller
høyeste grad bitlrar til verdi-
skapning i saEfunnet.

Vi kan ikke tale så inderlig
vel den urett som ikke ram-
mer oss selv-

Varmhilsenfra
Steindr \iørnstø\,
Ll'ngdal Venstre

Flytter fra Fjotland ffi pe Facebook
Lobbyens tllstedelværelse I

maktens sirkler skinner tyde-
lig lgjennom. Som innbygger
og berørt privatperson blir
man fullstendig overkjørt.

I konsesjonsprosessen og
under befaringen av Buheii
Vindkraftverk, var ikke IWE
og OED engang inne i plan-
området hvor tubinene skal
plasseres.

Det utarheides konsulent-
rapporter og konsekvensut-
redninger betalt av utbygger.
Dette er i realiteten rene be-
stilliagsverk, og ikke egnet til
upartisk beslutningsgrunn-
Iag fra politisk hold. Når ikke
innsigeisene fra Vest-Agder
fylke, fra fylkesmannen eller
anbefalingene fra kommune-
nes egne naturforvaltere blir

Arkitekttegninger av spen-
nende planlagte prosjekt i
Øvre del av Kommunetr hår
blitt lagt i skuffen. Med hold-
ningene og avglørelsen som
kommunestyret viste, for-
svimer grunnleggende ram-
mebetlngelser for å få til sunn
neerhgsvirksomhet slik jeg
vurderer det-

4) Har alu også noe forstå-
else for avgiørelsen om eta-
bleringen?

Den årlige silømproduksjo-
nen fra Bu-heii Vindkraftverk,
er ilke engang i nærheten
av å dekke opp for de iårlige
iermlske(våLrme) tapene I den
nye 1400MW kabelen mellom
Tonstad og Tyskland.

Eor mfur del viser det hvor
meningsløst en sllk utbyg-

vei er-
3) Hva frustrerer deg mest?
Foruten de direkie ulempe-

ne jeg blir paført personlig og
økonomlsk, vl}jeg nel'ne den
uforutsigbarheten Kvinesdal
kommune viser med sin poli-
tikk, og at flertallet i kommu-
nestlret har latt seg kjøpe av
utbygger. Fra et uttalt og ved-
tatt måI om å satse på Kna-
benområdet som et flrtfun
imen friluftsliv og turisme,
går man plutselig inn for en
nedbygging og industrialise.
ring av fjelLnaturen som sav-
ner sidestykke.

Jeg var selv i gang med å
satse innen turisme og reise-
liy foretok flere investerhger,
både på egenMnd og sammen
med investorer Pga usik-
kerheten beslutninger om
kraftutbygginger medfører
for denne type investeringer
irlen reiseliv, ble alt ]agt på
is for ctka 5 år siden.

Respektløst...
... å fjerne redaktør Sveinung
\tr Jensen-

Avisen er stort sett som før,
med ett merkbart uratak; le-
derartiklene hittil tlemtrer
alle som sakset fra€t byrå-er
de ikke?

går det man ser i Åseral. På Mtet 111, dokumenterer dette ging av vindklaJi som beslag-
den ene siilen av dalen kom- en beslutningsprosess på ville legger store friluftsomlåder
mer altså Buheii Vindklaft-
verk, på motsatt side av dalen
skal Sira Kvina i gang med å
bvgge ut KnabeiSollivassdra-
get, som er et av de 1å intakte
vassdrag igjen i kommunen.

Os midt i mellom renner
elven Kvina. som bærer mest
preg av en sumpblanding av
krvpsiv og gillig gru!€slam,
og hvor de ansvarlige for opp-
renskningen forsøker å kom-
me seg unna ansvaret.

2) Hvordan opplever du pro-
sessen rundt vindpark har
vært? Har beboere, naboer og
berørte fått komme til orde?
Er dere tatt på alvor?

Prosessene nrndt kraftut-
bygginger, herunder Buieii
Vindkrallverk kan vel best
oppsulnmeres med spill for
galleriet. Prosessene opple-
ves forhåndsbestemi og NVE
inntar ikke en nøvtral rolle,
men oppleves å representere
utbyggers interesser.

Totalt uinteressante etter
mitt syn, i et lokalt perspek-
tlv, men talende lor det vaku-
um som har oppstått!

For meg er det å velge bort
lokalredaktffen så respekt-
Iøst atjeg vanskelig kunne tro

er.
Jeg tror ikke det var denne

type utbygginger og konse-
kvenser Stortinget så for seg
nar grønne sertifikater ble
ixnført.

5) Det er drastisk å melde
flvtting. Har du fått noe re-
spons fra kommunen rundt
dette?

Nei.

TaIk for meg.

Einar Risnes,
utflyttet fj otlending

det var sant.
En skute uten kaptein er

aldri betryggenrle å seile med.

GD pa ffåden
Sint, sur, fornøyd eller opprørt? Fortell oss hva du har på hjertet.
Ring oss på telefon 38 39 50 24 mellom kl. 09.00 og kl, 21,00,
eller send en e-post til redaksjon@lister24,no.

Forskiell på far og katten?
Odd M. Diøseland har sendt ebrev tll denne spalte. Han skiver:

-Leser i regionavisen at en bobilejer på Vanse har fåttt pålegg
fra kommunen om å flytte bobilen sin. Hva med å følge opp og

rydde lltt på parkeringsplassen ved .Snore, i Kjørestad? Deh
oversvømmes til tider med avskiltede biler, båter, båttilhengere,
traller,vanlige tilhengere osv osv, Er ikke dette en kommunal par-
keringsplass for molotkjøtetry , eller er det bare et nyft tilfelte fra
kommunen på at det er forskjell på far og katten?

KrF og veivalg
Alfied Nilsen har sendt oss denne ytringen per e+ost:

- En smilende Mats Alvheirn sier de gikk til valg på at det ikke
skulle samarbeides med Ap. Men hva med at KrF ikke skulle inn i

regiering der tup var med? Gjelder ikke det enda?

Om høstlek i Listahallen

+": Bra jobba, Øystein og alle frivillige
BÅRD VEDAHL

Om Lista Motorfestival

;J,,Y,i::,:',pp 
insen fisk -)

' Enig Tage. Håper dere får napp. En slik
festival er virkelig med på å setle Lista/ Far
sund/ Lister på kartet. Og her treffer dere
nok også noen interesserte sam ikke nød-
vendigvis trekkes av konserter, kaperspill,
og alt det andre som Farsund har utviklet

ffi:jJ:#åte 
Tommetopp!

"'. Kjempeviktig at kommunen stiller opp
her og det er et stort bidrag i en kommune
som kaller seg kulturkommune ag kunne

3:ff^'#.'"**'
",+;: Håper virkelig at kommunen stiller opp.
Det Tage & co har fått til, er helt rått! Øn-
sker dere lykke til videre.
HAVARD MELSNES

Du æ bare go Tagel I

§end oss dine mcniilger
Detattimbgg må være på maks 3OOO tegn med mellomrom,
replikker på maks 1500 tegn.

Kronikker må være pa maks 6000tegn med mellomrom,
Kun forhåndsbestilte kronikker honoreres.

Redalcjonen forbeholder seg retten til å forkorte. Skriv under tullt
navn. Oppgi alltid adresse og telefonnummer. Manus og bilder
returneres kun etter avtale. Lister betinger seg retten til å lagre og
utgi alt innhold i digitalt format.

Send o$s innleggene via vårt digitale kundesenter
på http://kunde.lister24.no euer på +post til redaksjon@lister24.
no. Kun bidrag sendt eleKronisk vil komme på trykk.

Paul Ranning


